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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Csák János, kultúráért és innovációért felelős 
miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit kíván tenni a kormány az utcára kerülő 
bérlőkkel?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány szerint a Nemzeti  Közszolgálati  Egyetem vagyonkezelésében álló ingatlanállományt
növelni  szükséges.  Ezt  a  célt  úgy  kívánják  megvalósítani,  hogy  kisajátítanak  10  józsefvárosi
lakóingatlant,  melyekben 210 család él  önkormányzati  bérlakásban.  A parlament  asztalán fekvő
T/8005 számú Oktatási, családügyi, kulturális tárgyú és kapcsolódó törvények módosításáról szóló
törvényjavaslat  szerint  a  Józsefvárosi  Önkormányzat  feladata,  az  érintett  ingatlanokban  élők
elhelyezése.  Az  érintett  önkormányzat  30  db.  e  célra  alkalmas  és  felhasználható  bérlakással
rendelkezik.  A fenti  törvény  általános  vitájában  dr.  Hankó  Balázs  államtitkár  úr  kérdésemre
elmondta,  hogy  az  állam  helytáll  azokban  az  esetekben,  amikor  az  önkormányzat  nem  tud
megfelelni a törvényben leírtaknak.

Általánosságban ez szépen hangzik, de a részletek ismerete nélkül az érintett lakók számára nem
nyújt elvárható mértékű felvilágosítást. Ezért szeretném kérdezni Miniszter Úrtól az alábbiakat:

• Milyen módon kívánnak helyt állni azon bérlők elhelyezését illetően, akiknek az 
önkormányzat nem tud másik bérlakást biztosítani?

• Milyen módon kívánják biztosítani azon lakók lakhatását, akiknek nem tudnak állami 
bérlakást kínálni?

• Hogyan kívánják eldönteni, hogy melyik bérlőnek, milyen típusú megoldást kínálnak fel?
Várom megtisztelő válaszát!

Csárdi Antal


